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P R O T O K Ó Ł  Nr LI/2014 
z LI Sesji Rady Miejskiej w Człuchowie odbytej w dniu 29 października 2014 roku w sali obrad 
Urzędu Miejskiego w Człuchowie, ul. Wojska Polskiego Nr 1, w godzinach od 13.30 – 14.45 
 
Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Danuta Kordykiewicz. 
 
Radni Rady Miejskiej – według listy obecności – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 
 
Spoza Rady w sesji udział wzięli: załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

1. Ryszard Szybajło – Burmistrz  
2. Maria Pazda  – Sekretarz 
3. Urszula Stupałkowska  – Skarbnik Miasta 
4. Grażyna Ziehlke  – Radca prawny 
5. Hanna Adamowska  – Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Człuchowie 
6. Jacek Mroziewicz  – Komendant Straży Miejskiej w Człuchowie 
7. Jolanta Lisek  – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Przyjaciół Ziemi w Człuchowie 
8. Elżbieta Maćkowska – Dyrektor Gimnazjum nr 1 im. Kazimierza Jagiellończyka w Człuchowie 
9. Jolanta Wieczorek  – Dyrektor Przedszkola Miejskiego im. Jacka i Agatki w Człuchowie 
10. Katarzyna Gilewicz-Górnaś – Dyrektor Przedszkola Muzycznego Piano w Człuchowie 
11. Katarzyna Stosik  – Dyrektor Przedszkola Niepublicznego Motylek w Człuchowie 
12. Media 
 
 

Porządek obrad: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie qworum; 
b) przyj ęcie ewentualnych zmian w porządku obrad; 
c) przyj ęcie protokołu z obrad L sesji Rady Miejskiej. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Informacja na temat aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego m. Człuchów oraz obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego m. Człuchów: 
a) podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego miasta Człuchów; 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2013/2014 w Gminie Miejskiej 
Człuchów. 

5. Przedstawienie projektów uchwał, dyskusja i uchwalenie: 
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Miejskiej Człuchów na 2014 rok; 
b) w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Człuchów  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz Innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność 
Pożytku Publicznego na 2015 rok”; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 
Przedsiębiorstwo Komunalne spółka z o.o. i objęcia nowych udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki. 
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6. Sprawozdanie z prac stałych komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad LI sesji. 
 
 
Ad. pkt. 1 
Sprawy regulaminowe: 
 
a) otwarcie obrad i stwierdzenie qworum  
 
Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz dokonała otwarcia obrad LI sesji Rady Miejskiej                       
w Człuchowie. Powitała zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że: w sesji 
uczestniczy 12 radnych, przy usprawiedliwionej nieobecności radnego J.Górnego i radnego M.Szałaty 
oraz nieobecności radnego S.Piłata, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji i obrady są prawomocne do podjęcia uchwał.  
 
b) uchwalenie porządku obrad 
 
Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Burmistrz R.Szybajło poprosił o zdjęcie z porządku obrad sesji w pkt 5 podpunktu c) projektu uchwały                
w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Przedsiębiorstwo 
Komunalne spółka z o.o. i objęcia nowych udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki. Jest 
to podyktowane tym, że chcemy na następną sesję po głębszej analizie wprowadzić ten projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad pkt 5, przed 
punktem odnośnie projektów uchwał, dotyczący przedstawiania informacji w sprawie oświadczeń 
majątkowych z konsekwencją zmian kolejności poszczególnych punktów.  
 
Następnie Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy są jeszcze uwagi do proponowanego 
porządku obrad? 
 
W związku z tym, że więcej uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania. 
 
Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami  
tj. wprowadzenie pkt 5 - Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych, a w pkt 6 zdjęcie podpunktu c). 
 
Głosowanie przyjęcia protokołu: „za” - 12 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymało się – 0 osób, przy  
12 głosujących 
 
Rada Miejska w Człuchowie jednogłośnie „za” przyjęła zmodyfikowany porządek obrad LI sesji Rady 
Miejskiej w Człuchowie. 
 
c) przyjęcie protokołu z obrad L sesji Rady Miejskiej 
 
Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy są jakieś uwagi do protokołu z L sesji RM? 
Protokół był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
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Nie zgłoszono uwag, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie przyjęcia protokołu: „za” - 12 osób, przeciw – 0 osób, wstrzymało się – 0 osób, przy  
12 głosujących. 
 
Rada Miejska w Człuchowie jednogłośnie „za” przyjęła Protokół Nr L z dnia 24.09.2014 r. 
 
Ad. pkt 2 
Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radny T.Golec:  

1) korzystając z okazji, że jest pani Prezes H.Adamowska złożył interpelację. Poinformował,                      
że za Hotelem Biały Dworek przy al. Wojska Polskiego znajduje się blok komunalny. Mieszkańcy 
zgłosili problem dojazdu na podwórze. Sprawdził to i rzeczywiście jest tam problem ze starym 
fundamentem na drodze. Ostatnio jechała tamtędy karetka pogotowia i rzeczywiście w dzień 
wjedzie się tam jakoś samochodem osobowym natomiast karetka w nocy uderzyła progiem w ten 
stary fundament. Jest problem, bo tam rzeczywiście nie ma dojazdu. Uznał, że trzeba to poprawić, 
albo skuć. Poprosił, aby przyjrzeć się tej sprawie. 

 
2) poruszył sprawę nowej ordynacji wyborczej i jednomandatowych okręgów. Poinformował,                  

że są całkowicie przeorganizowane obwody wyborcze. Bardzo dobrze, że informacja została 
dostarczona mieszkańcom mimo to, ma obawy czy ludzie dokładnie się wczytali w te tabele.            
Są różni ludzie, ludzie starsi, ludzie nielubiący czytać, nieczytający. Przykładowo ludzie, którzy 
dotychczas głosowali w Ośrodku Doradztwa Rolniczego głosują teraz w Gimnazjum,                        
a ci, co w Gimnazjum w Urzędzie Miasta. Będą teraz pierwsze takie wybory, dlatego                   
ma wątpliwości czy ludzie idący z kościoła nie pójdą do ODR, pocałują klamkę i już                    
do Gimnazjum nie pójdą. Chodzi o to, aby zastanowić się, w jaki sposób do tych ludzi dotrzeć. 
Może umieścić konkretną informację na daną ulicę np. „Uwaga mieszkańcy ul. Polnej zmiana 
lokalu wyborczego”. Prosi o przemyślenie tego, aby konkretnie mieszkaniec danej ulicy wiedział, 
gdzie ma swój lokal wyborczy. 

 
Radna K.Łuczycka: 

1) w związku z tym, że uzupełnia się oświetlenie w mieście, zapytała w imieniu mieszkańców czy 
można by oświetlić ul. Sienkiewicza, a chodzi o boczny odcinek drogi.  Miała wątpliwości, czy 
jest to jeszcze ulica miejska, czy może należy do gminy wiejskiej, ale powiedziano jej, że skoro 
jest to ul. Sienkiewicza wygląda na to, że jest miejska. 

 
2) poinformowała, że mieszkańcy czekają na wprowadzenie zmian na działce przy ul. Koszalińskiej 

koło Zespołu Szkół Technicznych, mówiono o McD potem o KFC, czy coś wiemy na ten temat? 
Ostatnie informacje, które były są niewystarczające. 

 
3) zapytała, czy w niedalekiej przyszłości mógłby powstać plac zabaw w parku. Mieszkańcy 

pamiętają, że kiedyś był tam plac zabaw, a park to też świetne miejsce, skoro jest rodzinna polna, 
to byłoby dobrze gdyby było tam jeszcze miejsce do zabawy dla dzieci. 

 
Radna G.Misztal: 

1) zapytała o fragment miasta, który został teraz wyremontowany tj. ul. Królewska, Długosza, 
Wejhera. Mieszkańcy pytają, kiedy tam będzie włączone oświetlenie, bo teraz jest już szybko 
ciemno. Przypuszcza, że po odbiorze technicznym.  
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2) mieszkańcy mają również prośbę o zabranie elementów małej architektury w tym miejscu. 

Nikomu się to tam nie podoba, jej przyzna szczerze również. Jest tam mnóstwo wygodnych ławek              
i te elementy nie pasują mieszkańcom i nie będą służyć do siedzenia. Może przenieść je gdzieś 
indziej. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady M.Gostomczyk: 

1) pytanie dotyczy wcześniej składanej interpelacji, a chodzi o fragment na os. Wazów pomiędzy 
Ośrodkiem Kuratorskim, a dawną Telekomunikacją. Mieszkańcy pytają, jak postępuje sprawa, 
czy mamy już jakąś odpowiedź, ponieważ w ślad za tym idzie prośba mieszkańców przy okazji 
remontu tego odcinka, o to żeby w tym miejscu osiedle doposażyć w miejsca parkingowe. Cały 
czas tłumaczy i uspokaja, że musimy czekać na odpowiedź i najpierw na ustalenia właściciela 
tego odcinka. W związku z tym prośba o przekazanie informacji, na jakim etapie jesteśmy. 

 
Ad. pkt 3 
Informacja na temat aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego m. Człuchów oraz obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego m. Człuchów: 
 

a) podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego miasta Człuchów;  

 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poinformowała, że w związku z tym, że temat został 
omówiony bardzo szczegółowo poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Budżetu                               
i Infrastruktury Miejskiej i przedstawienie opinii komisji oraz krótką charakterystykę tego o czym była 
mowa na komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji K.Łuczycka poinformowała, że projekt uchwały został bardzo szczegółowo 
omówiony na posiedzeniu komisji. Omówienia dokonała p. I.Krauze pracownik urzędu. Nie wniesiono                   
do projektu uchwały żadnych uwag. Dodała, że zgodnie z ustawą burmistrz dokonuje oceny planu 
miejscowego, co najmniej raz w czasie kadencji rady miejskiej i za wymagające zmiany uznano 5 planów.  
Komisja została szczegółowo zapoznana z przygotowanym projektem uchwały. Projekt ten uzyskał 
pozytywną opinię komisji. Wszyscy byli jednogłośnie „za”. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu 
uchwały? 
 
Nikt z członków rady nie zabrał głosu, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie oceny 
aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego miasta Człuchów? 
 
Obecnych przy głosowaniu: 12 radnych 
  
Głosowanie: 
za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów 
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Rada jednogłośnie „za” podj ęła uchwałę Rady Miejskiej w Człuchowie Nr LI.360.2014 w sprawie 
oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Człuchów - która stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 
 
Ad. pkt. 4 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2013/2014 w Gminie Miejskiej 
Człuchów 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poinformowała, że radni zajęli się szczegółowo tematem             
na Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2013/2014 w Gminie Miejskiej Człuchów została omówiona również na komisji Zdrowia, Ochrony 
Środowiska i Spraw Społecznych. W związku z tym, że na komisji zajmowano się placówkami 
publicznymi, na wniosek radnego J.Górnego poparty jednomyślnie przez wszystkich członków 
zaproszono na dzisiejszą sesję dyrektorów niepublicznych placówek po to, aby ta informacja zyskała 
pełny kształt. Obie panie, które dzisiaj gościmy zawiadują placówkami, które pomogły naszemu miastu 
stać się miastem, w którym każde dziecko ma zapewnioną opiekę w przedszkolu. Wykonują ogromną 
pracę na rzecz edukacji przedszkolnej w naszym mieście. Zanim odda głos Przewodniczącej Komisji 
Edukacji Kultury i Sportu poprosiła o zabranie głosu dyrektorki i przedstawienie krótkiej wizytówki 
swoich placówek. 
 
Dyr. K.Stosik poinformowała, że są dwie placówki m.in. Zespół Wychowania Przedszkolnego Akademia 
Przedszkolaka, która w tym roku obchodzi 10 rok swojej pracy. W zeszłym roku wychowaniem 
przedszkolnym objętych było 16 dzieci, w tym funkcjonowała jedna grupa. Odbywały się regularne 
zajęcia dodatkowe j. angielski i rytmika, a w miarę możliwości odbywały się również zajęcia                     
z psychologii. Regularnie dzieci spotykały się również z pielęgniarką i z logopedą. Wśród dzieci jest 
dwoje dzieci niepełnosprawnych posiadających opinię wczesnego wspomagania rozwoju. Pod potrzebę 
tych dzieci na terenie przedszkola funkcjonowały zespoły ds. wczesnego wspomagania rozwoju. Dzieci     
te miały zajęcia specjalistyczne minimum 1 godzinę w tygodniu, czyli 2 zajęcia. Czasami więcej. 
Prowadzone były one przez logopedę, psychologa, tyflopedagoga i specjalistę wczesnego wspomagania 
rozwoju. Praca dydaktyczno-wychowawcza w zespole odbywała się według zaplanowanych działań 
zgodnie z zatwierdzonymi planami wychowawczymi, profilaktycznym i dydaktycznym. W zespole było 
zatrudnionych 2 pracowników, w tym nauczyciel wychowania przedszkolnego i 1 osoba do pomocy oraz 
4 specjalistów i pielęgniarka. Natomiast, jeśli chodzi o Przedszkole Motylek wychowaniem objętych było 
przez cały rok szkolny łącznie 10 dzieci, wśród nich było 3 dzieci niepełnosprawnych, w tym 2 dzieci                 
z niepełnosprawnością sprzężoną m.in. autyzmem i 1 dziecko z niepełnosprawnością ruchową. Oprócz 
tego na terenie placówki działały również zespoły ds. wczesnego wspomagania rozwoju dla 5 dzieci 
posiadających opinie wczesnego wspomagania. Na terenie przedszkola funkcjonują 3 grupy, w tym 1 
grupa integracyjna. Odbywały się regularne zajęcia dodatkowe, dzieci niepełnosprawne miały zajęcia 
rewalidacyjne w wymiarze minimum 2 godziny zegarowe w tygodniu, czyli 4 zajęcia na następne 
dziecko. Natomiast dzieci o wczesnym wspomaganiu rozwoju miały 1 godz. zegarową, czyli 2 zajęcia 
prowadzone przez specjalistów i byli to logopeda, psycholog, tyflopedagog, rehabilitant, specjalista 
wczesnego wspomagania rozwoju. Pozostałe przedszkola w zależności od potrzeb regularnie 
uczestniczyły w terapii logopedycznej, zajęciach korekcyjno-kondensacyjnych oraz terapii 
psychologicznej. Nawiązano również współpracę z poradnią logopedyczną, gdzie pani logopeda 
przychodziła i obejmowała terapią logopedyczną pozostałe dzieci. Pozostałym dzieciom regularnie 
udzielana była pomoc psychologiczno-pedagogiczna zgodnie ze stosownym rozporządzeniem Ministra 
Edukacji Narodowej. Wszystkie dzieci korzystały z zajęć rytmiki, j. angielskiego i na życzenie rodziców 
katechezy. Prowadzone były zajęcia w ramach innowacji pedagogicznej w przedszkolach pn. Tańce 
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integracyjne, Kuchcikowo, Klub młodego odkrywcy, Zajęcia teatralne, „Pani Robótka”. Ponadto 
realizowano programy zajęć grafomotorycznych. Dzieci raz w tygodniu brały udział w zajęcia nauki 
pływania na basenie. Praca dydaktyczno-wychowawcza również odbywała się wg zaplanowanych działań 
zgodnie z zatwierdzonymi planami profilaktycznymi, wychowawczymi, dydaktycznymi. Na terenie 
przedszkola w zeszłym roku realizowano nowy program autorski „Kalejdoskop uczuć”, który jako 
program socjoterapeutyczny dotyczył rozpoznawania uczuć i radzenia sobie z emocjami. Program ten jest 
przygotowany, jako kolejna innowacja pedagogiczna do zgłoszenia do Kuratorium. Przedszkole                        
w minionym roku szkolnym otrzymało, jako jedyne przedszkole w powiecie człuchowskim od pani 
kurator Wasilenko tytuł nadany przez Ministra Edukacji Narodowej „Przedszkole dobrze przygotowujące 
do szkoły” w ramach konkursu „Mam 6 lat”. W przedszkolu było zatrudnionych 6 nauczycieli 
wychowania przedszkolnego, 2 opiekunki dziecięce, 7 specjalistów oraz 4 osoby pozostałego personelu, 
razem 16 pracowników. W celu zapewnienia bezpiecznych warunków na terenie przedszkola w roku 
szkolnym 2013-2014 znacząco wyposażono placówkę w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji 
podstawy programowej i zajęć dodatkowych. Na bieżąco wyposażona została również kuchnia. 
Najważniejsze z wszystkich działań oprócz otrzymanej nagrody była również w maju we współpracy               
z Komendą Powiatową Policji, Strażą Pożarną, Strażą Miejską tzw. ogólnopolskie dni bezpiecznego 
przedszkola. Były to 4 dni podsumowujące realizowane w ciągu całego roku szkolnego i dotyczyły m.in. 
bezpieczeństwa dzieci na drodze, pierwszej pomocy, gaszenia pożarów, nie otwierania obcym, czyli 
wszystko to, co związane z niebezpieczeństwem. W tym roku szkolnym przedszkole również planuje 
obchody tych dni licząc jednak na włącznie się do tej akcji również innych przedszkoli z terenu miasta 
Człuchowa. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz podziękowała za przedstawienie informacji i poprosiła                     
o zabranie głosu p. dyr. K.Gilewicz-Górnaś. 
 
Dyr. K.Gilewicz-Górnaś poinformowała, że placówki edukacyjne Piano funkcjonują od 4 lat. Druga 
placówka powstała w ubiegłym roku szkolnym, a więc pracowały już dwie placówki tj. Przedszkole 
Muzyczne Piano przy ul. Bohaterów, gdzie funkcjonowały 4 grupy dzieci, 2 grupy 3-latków i 2 grupy             
4-latków i w obiekcie wyższej uczelni pedagogicznej oddziału warszawskiego „zerówka” 5-6-latki                                
i od tego roku szkolnego I klasa szkoły podstawowej. W ubiegłym roku przedszkole wygrało konkurs              
na unijny projekt „Muzyka uczy i wychowuje” zajmując II miejsce pod kątem merytorycznym                                 
w województwie pomorskim na utworzenie grupy 3-latków rodziców, którzy nie pracują, poszukują 
pracy. Była to fajna oferta, ponieważ dzieci mogły chodzić do przedszkola bezpłatnie, rodzice płacili tylko 
za catering, więc koszty były połowiczne w stosunku do całościowej oferty. W ubiegły roku liczba dzieci 
w przedszkolu przy Placu Bohaterów wynosiła 70, a w podstawówce 26 dzieci przez cały rok, w sumie 
około 90 dzieci w obydwu placówkach. Oprócz realizacji podstawy programowej mieliśmy szeroką paletę 
dodatkowych zajęć muzycznych a także balet. Była również dydaktyka, która w tej chwili jest priorytetem              
w placówce przygotowującej dzieci od lat 3 do nauki czytania i pisania. Jest to taka innowacja 
pedagogiczna. W przedszkolu oprócz indywidualnych lekcji na pianinie, które pomagają również 
dzieciom w ogólnym rozwoju jest również taka innowacja pedagogiczna, gdzie uczymy dzieci 
indywidualnej gry na pianinie od lat 4. Przedszkole zakończyło projekt unijny w miesiącu lipcu                             
z powodzeniem dzieci zostały na drugi rok w przedszkolu natomiast w tym roku jest realizowany projekt 
unijny podnoszący kwalifikacje kadry pedagogicznej, nauka języka angielskiego, zajęcia komputerowe, 
nowatorski program „Małych kroków” i zajęcia z pierwszej pomocy dla małych dzieci. Przedszkole jak 
ma okazje organizuje różne koncerty muzyczne nie tylko dla swoich wychowanków i rodziców, ale także 
dla społeczności człuchowskiej. W czerwcu przy Przedszkolu Piano powstała Fundacja Kreatyw 
wspierająca dzieci od strony artystycznej i nie tylko, bo to jest również wspieranie działań edukacji 
formalnej i nieformalnej, aktywne współdziałanie w rozwoju społeczeństwa i społeczności lokalnej, 
działanie charytatywne, ale przede wszystkim wspieranie edukacyjne. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury 
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i Sportu z posiedzenia komisji, na której zarówno pani dyr. J.Lisek, jak również pani dyr. E.Maćkowska 
przedstawiały ten rok szkolny w swoich placówkach.  
 
Przewodnicząca Komisji E.Józefowska na wstępie pogratulowała dyrektorkom przedszkoli 
niepublicznych za ich niesamowitą determinację w tym, co robią i podnoszą tą poprzeczkę z roku na rok. 
Są to tak duże instytucje, bo oprócz Przedszkola Motylek, jest również Żłobek Delfinek, a u pani 
Gilewicz-Górnaś z kolei już jest I klasa szkoły podstawowej. Dodała, że podziwia panie i chyli czoła,             
za to, co robią dla dobra naszych małych pociech. One zarówno w jednym, jak i drugim przedszkolu 
rozwijają swoje pasje, nie są ukierunkowane na jedną działalność, proponują taki wachlarz usług w tej 
chwili, że jest pełna podziwu i za to bardzo dziękuje. Jeśli chodzi o informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych za rok szkolny 2013/2014 w Gminie Miejskiej Człuchów informacje przedstawiała dyrektor 
gimnazjum, dyrektor szkoły podstawowej jak również dyrektor przedszkola miejskiego. Informacje             
te były bardzo szczegółowe i wyczerpujące, a dotyczyły m.in. wychowania przedszkolnego, kadry 
nauczycielskiej, ilości zatrudnionych osób, na jakich stanowiskach, z jakimi dyplomami po czym 
informacja ta zawierała również wyniki sprawdzianów i egzaminów. Znajdowały się w tej informacji 
również, jakie dzieci zajmowały miejsca w olimpiadach, konkursach, była mowa o tym, jak przebiega 
dowóz uczniów do szkoły, jakie są programy organizowane w naszych placówkach, jak przedstawia się 
sprawa pomocy materialnej, dożywania dzieci w szkołach, jak przedstawia się dofinansowanie kosztów 
kształcenia młodocianych pracowników. Przedstawiono również informację o remontach, jakie miały 
miejsce w szkole, a także o wyposażaniu tych placówek w sprzęty. Członkowie Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych nie wnieśli uwag, przyjęli pozytywnie 
informacje. Odnośnie wyników sprawdzianu i samej oceny również nie wniesiono żadnych uwag, 
wszystko kształtuje się na poziomie średniej wojewódzkiej, a nawet krajowej. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy dyrektorzy chcieliby jeszcze coś dodać? 
 
Dyrektorzy poinformowali, że niemała nic do dodania..  
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania, uwagi?  
 
Radny M.Marcinowski zapytał, p. Dyrektor K.Gilewicz-Górnaś, czym się kierowała i jaki ma plan                
na przyszłość, jeśli chodzi o szkołę podstawową? 
 
Dyr. K.Gilewicz-Górnaś poinformowała, że na prośbę rodziców utworzono szkołę podstawową na razie 
pierwszego etapu klas 1-3. Dopiero rozpoczęliśmy zajęcia i działalność szkoły. Rodzice wiedzieli, że 1-2 
to na razie wszystko, co może zaproponować na dzisiaj z tego względu, że najważniejsze jest miejsce 
gdzie tworzy się placówkę i to jest tutaj podstawową sprawą. Mówimy o tym i myślimy o tym, ale                
na dzień dzisiejszy nie jest w stanie zapewnić rodzicom kolejnego etapu nauczania i oni o tym wiedzą. 
Będziemy się wzajemnie wspierać i szukać tych rozwiązań, aby stworzyć II etap. Na dzień dzisiejszy nie 
może na 100% tego zagwarantować i rodzice o tym wiedzą także na razie jest to tylko I etap edukacji. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
 
Pytań nie zgłoszono w związku z tym Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zwróciła się                   
do dyrektorów życząc im sukcesów zarówno na poziomie przedszkolnym i „zerówkowym”, szkole 
podstawowej i gimnazjum wielu sukcesów i pomyślności na kolejny rok. 
 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2013/2014 w Gminie Miejskiej 
Człuchów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt. 5 
Analiza oświadczeń majątkowych 
 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz przedstawiła informację Naczelnika Urzędu Skarbowego               
w Człuchowie w związku z dokonaną na podstawie art. 24 h ust. 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                   
o samorządzie gminnym analizą oświadczeń majątkowych przekazanych pismami Przewodniczącej Rady 
Miejskiej w Człuchowie nr SM0043.14.2014.MP z dnia 09.05.2014 r., Burmistrza Człuchowa                    
nr SM.2124.26.2014.MP z dnia 09.05.2014 r. oraz Wojewody Pomorskiego na IN.414.8.11.204.MŻ               
z dnia 23.04.2014 r.  
 
Informacja z przeprowadzonej analizy tychże oświadczeń stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt. 6 
Przedstawienie projektów uchwał, dyskusja i uchwalenie: 
 

- projekt uchwały w sprawie: 
 
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Miejskiej Człuchów na 2014 rok 

 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Budżetu                       
i Infrastruktury Miejskiej.  
 
Przewodnicząca Komisji K.Łuczycka poinformowała, że projekt uchwały był wnikliwie analizowany            
na posiedzeniu komisji i nie uzyskał pozytywnej opinii komisji. Wynik głosowania był następujący:             
„za” - 1 osoba, przeciw – 2 osoby, wstrzymało się – 3 osoby. Główne zmiany dotyczyły aktualizacji 
wydatków na projekty dotyczące modernizacji sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej nr 1 oraz 
projektu „Skarb krzyżacki w naszych rękach”, zwiększenia wydatków na przeciwdziałanie narkomanii                     
i alkoholizmowi w związku z wyższym wykonaniem dochodów z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż 
alkoholu, zwiększenie wydatków na zakup energii elektrycznej do oświetlenia ulicznego i remont 
kanalizacji deszczowej, podwyższenia planu finansowego Szkoły Podstawowej o 200.000 zł w związku   
z wejściem w życie reformy dotyczącej 6-latków oraz koniecznością uzupełniania planu wynagrodzeń,           
a także podwyższenia o 200.000 zł plan dochodów z tytułu mandatów. Wątpliwości dotyczyły 
zwiększenia środków na edukacje o 200.000 zł. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz przypomniała radnym komisję, na której był tworzony projekt 
budżetu i wówczas nie było jeszcze informacji o tym, że będzie obowiązek dotyczący 6-latków. Była 
akcja rodziców przeciwko temu i pamiętamy, że p. dyrektor nie była w stanie przewidzieć, jakie to będzie 
obciążenie dla budżetu, jeśli chodzi o dzieci 6-letnie, bo nie było jeszcze ustawy o tym systemie 
oświatowym. Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
 
Nikt z członków rady nie zabrał głosu, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Miejskiej Człuchów na 2014 rok?  
 
Obecnych przy głosowaniu: 12 radnych  
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Głosowanie: 
za – 6 głosów, przeciw – 2 głosów, wstrzymało się –  4 głosów 
 
Rada 6 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych i 4 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę 
Rady Miejskiej w Człuchowie Nr LI.361.2014 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy 
Miejskiej Człuchów na 2014 rok - która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 
 

- projekt uchwały w sprawie: 
 

przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Człuchów z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz Innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego  
na 2015 rok”  

 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz poprosiła o opinię Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury 
i Sportu.  
 
Przewodnicząca Komisji E.Józefowska poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię obu 
komisji. Nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu 
uchwały? 
 
Nikt z członków rady nie zabrał głosu, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 
Przewodnicząca Rady M.D. Kordykiewicz zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
„Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Człuchów z Organizacjami Pozarządowymi oraz 
Innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego na 2015 rok”? 
 
Obecnych przy głosowaniu: 12 radnych  
 
Głosowanie: 
za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów 
 
Rada jednogłośnie „za” podj ęła uchwałę Rady Miejskiej w Człuchowie Nr LI.362.2014 w sprawie 
przyj ęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Człuchów z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz Innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego na 2015 
rok”- która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Zamknięto dyskusję nad ww. uchwałą. 
 
Ad. pkt 6 
Sprawozdanie z prac stałych komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodnicząca Komisji K.Łuczycka poinformowała, że Komisja Budżetu i Infrastruktury Miejskiej               
w okresie między sesjami odbyła posiedzenie 27 października. Przede wszystkim komisja przyjęła 
informację nt. przygotowania do sezonu zimowego. Była to obszerna informacja p. prezes 
Przedsiębiorstwa Komunalnego w Człuchowie, która przedstawiła wyczerpujący i bardzo szczegółowy 
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sposób, jak wygląda stan przygotowań do sezonu zimowego. Wiemy, że jesteśmy przygotowani do zimy. 
Również bardzo obszerną informację przedstawiła pani dyr. Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
tutaj też byliśmy usatysfakcjonowani, że MOPS również jest gotowy do sezonu zimowego, co jest 
szczególną troską miasta. Opiniowano także projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Przewodnicząca Komisji G.Misztal poinformowała, że Komisja Rewizyjna w okresie między sesjami nie 
obradowała. 
 
Przewodnicząca Komisji E.Józefowska poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu wraz              
z Komisją Zdrowia, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych odbyły wspólne posiedzenie 23 
października. Na posiedzeniu wysłuchano informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2013/2014 w Gminie Miejskiej Człuchów oraz opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
 
Przewodniczący Komisji J.Adamczyk poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa Publicznego 
obradowała 30 września. Na posiedzeniu komisji komendant przedstawił informację nt. działalności 
Straży Miejskiej w Człuchowie za I półrocze 2014 r., wypracowano również wnioski do projektu budżetu 
miasta na 2015 rok. 
 
Ad. pkt 7 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z prac i wykonania uchwał Rady Miejskiej 
 
Burmistrz Miasta R.Szybajło przedstawił sprawozdanie z prac i realizacji uchwał Rady za okres                  
od 24.09.2014 r. do 28.10.2014 r. – które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. pkt 8 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
 
Prezes H.Adamowska odnośnie problemu z dojazdem na podwórze przy al. Wojska Polskiego 
poinformowała, że przedsiębiorstwo niezwłocznie zajmie się tym tematem.  
 
Sekretarz M.Pazda poinformowała, że dołożymy wszelkich starań żeby jak najwięcej wyborców wiedziało 
gdzie ma głosować. Nie są to pierwsze wybory w nowych siedzibach Obwodowych Komisji Wyborczych 
tylko drugie, bo w maju były wybory do Parlamentu Europejskiego. Każde gospodarstwo domowe 
otrzymało obwieszczenie o okręgu i o obwodach. Dołożymy wszelkich starań, aby jeszcze, gdzie będzie 
taka możliwość zamieścić obwieszczenia. Jest oczywiście problem z wieszaniem obwieszczeń                            
w prywatnych sklepach, ale znajdą się one na słupach ogłoszeniowych, naszych tablicach ogłoszeniowych 
oraz stronie internetowej. 
 
Burmistrz R.Szybajło dodał, że po raz pierwszy przez 8 lat poszliśmy tak daleko żeby wysłać 
zawiadomienia o obwieszczeniu do każdej rodziny na terenie miasta Człuchowa. 
 
Wiceprzewodnicząca M.Gostomczyk poinformowała, że wątpliwości rodzą się stąd, że to, co przyszło               
do mieszkańców jakby wprowadza trochę w błąd. Na pierwszej stronie są okręgi, są wyliczone ulice i ile 
radnych z każdego okręgu wychodzi, nie ma adresu lokalu wyborczego. Natomiast na drugiej stronie jest 
6 okręgów wyborczych, od nowa jest zaszeregowanie ulic i tam są wskazane miejsca do głosowania. 
Uznała, że przeciętny Kowalski może mieć z tym problem, mimo, że dla nas jest to logiczne. 
 
Sekretarz M.Pazda poinformowała, że druki obwieszczeń to nie są druki wymyślane, czy ustalane przez 
burmistrza, czy Miejską Komisję Wyborczą. Zgodnie z kodeksem wyborczym miasto zostało podzielone 
na 15 okręgów i jest to pierwsze obwieszczenie, jakie ulice należą, do jakiego okręgu i ilu wybiera się 
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radnych, drugie to obwieszczenie o siedzibach Obwodowych Komisji Wyborczych i przynależnych                  
do nich okręgach, wyznaczenie lokali dla osób niepełnosprawnych, wyznaczenie lokali do głosowania 
korespondencyjnego oraz całe pouczenie dotyczące godzin pracy Obwodowych Komisji Wyborczych.            
Są to obwieszczenia uzgodnione i zawierają wszystkie te elementy, które nakłada Kodeks wyborczy. Nie 
możemy nic zmieniać. 
 
Burmistrz R.Szybajło odnośnie uzupełniania oświetlenia przy ul. Sienkiewicza poinformował, że ulica 
Sienkiewicza jest w zarządzaniu powiatu i właściwie w tej sprawie powinien się wypowiedzieć zarządca. 
W związku z tym, że temat ten jest mu znany, ponieważ przedsiębiorca zwracał się w tej sprawie podjął 
niezależnie od tego, kto jest zarządcą ulicy pewne czynności. Nieszczęście polega na tym, jeśli mówimy  
o bocznej ulicy, że jest to grunt leżący na terenie gminy wiejskiej Człuchów, a właścicielem tego gruntu 
są lasy państwowe. Zorganizował spotkanie z tymi stronami, gdzie strony doszły do porozumienia, że lasy 
poszukają innego gruntu żeby się zamienić na tą drogę gruntową, po to żeby w porozumieniu 
trójstronnym cokolwiek zrobić. Na dzień dzisiejszy Burmistrz Miasta Człuchowa nie ma prawa 
wydatkować środków na nieswoim gruncie. Spotkanie to odbyło się kilka miesięcy temu i wydaje mu się, 
że jeżeli nie dojdzie do porozumienia to nam nie pozostaje nic innego jak zacząć realizować plan 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Sienkiewicza, wykupić od prywatnych właścicieli grunt            
i wybudować nowe drogi leżące na terenie miasta Człuchów, które by umożliwiały dojazd na gruncie 
miejskim. Jeśli chodzi o McD, czy KFC właściwie powinien odpowiedzieć, że zostały sprzedane 4 działki 
pod usługi i mieszkania i na tym sprawę zakończyć. Trzeba jednak przedstawić sprawę szerzej, bo też jest 
zainteresowany, co będzie się działo na tym terenie i co pewien czas ma kontakt z panem Nalepą, który 
wykupił te grunty. Przypomniał, że te działki nie miały dojazdu i miasto poprzez spec ustawę wykupiło 
działki, które znajdowały się na drodze do tych 4 działek sprzedanych przy ul. Koszalińskiej. Droga              
ta prowadzi m.in. przez część ogródków działkowych. Miasto wypełniło tutaj swoją rolę. Inwestor zwrócił 
się do miasta o zmianę planów, ponieważ w naszych planach dachy były spadziste, a wymagania firm,              
o których wspomnieliśmy stanowią, żeby dachy były płaskie. Jesteśmy ku końcowi spełnienia życzeń 
inwestora i zakończenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. W międzyczasie 
inwestor wystąpił do GDDKiA o wprowadzanie dodatkowego wjazdu jadąc przez światła od strony 
Chojnic do Gorzowa Wielkopolskiego. GDDKiA wyraziła zgodę na wykonanie zjazdu na te posesje.               
Po stronie inwestora zapewne będzie leżał koszt wykonania tego zjazdu. Inwestor kontaktował się z nim 
parę dni temu, że ma w tej chwili dwóch zainteresowanych kontrahentów KFC oraz McD. Jednoznacznie 
powiedział, że te informacje ma od p. Nalepy i nie chce, aby na niego ktokolwiek i kiedykolwiek się 
powoływał. Na dzień dzisiejszy na tych 4 działkach, które zostały sprzedane oprócz gastronomi 
planowany jest również sklep, stacja benzynowa i mały plac zabaw. Najprawdopodobniej, jeśli wszystko 
zakończy się pomyślnie inwestor w następnym roku ma wejść na budowę tych obiektów. Odnośnie placu 
zabaw w parku na terenie, na którym wykonano rewitalizację parku na dzień dzisiejszy miasto nie może 
nic zmieniać natomiast mamy jeszcze dużą przestrzeń do zagospodarowania na terenie parku i sądzi, że 
powinny się tam znaleźć czy siłowania zewnętrzna, czy plac zabaw dla dzieci. Będzie to zależało od rady, 
czy zatwierdzi takie propozycje, które miasto przygotuje w nowym rozdaniu środków unijnych. Bierzemy 
także pod uwagę wykonanie promenady nad oba jeziorami i być może tam również znajdzie się miejsce, 
szczególnie w okolicach ul. Słowackiego na plac zabaw. Jest to możliwe i nie wykluczamy takich 
inwestycji. Jeśli chodzi o osiedle Wazów niestety Firma Energia to państwo w państwie. Jego samego 
denerwuje ta sytuacja, ponieważ jest właściwie wykonany cały zakres związany z rewitalizacją pierwszej 
części ul. Stajennej natomiast procedury związane z energią, postawieniem skrzynki elektrycznej                     
i oficjalnym podłączeniem tych lamp leży po stronie Zakładu Energetycznego. Miasto monitoruje, zwraca 
się do zakładu energetycznego o przyspieszenie. Obiecują, że w miarę możliwości to przyłączenie nastąpi            
w pierwszej kolejności. Jeśli chodzi o rewitalizację tej części miasta były prowadzone, jak w żadnym 
innym miejscu konsultacje społeczne. Zastępca bardzo często spotykał się z mieszkańcami i omawiał 
różnego rodzaju kwestie związane z parkingami, śmietnikami, czy wyjazdem. Jeżeli te elementy będą 
przeszkodą i mieszkańcy będą mieli dyskomfort psychiczny miasto pójdzie im na rękę i albo przesunie, 
albo usunie czy w dalszej części rewitalizacji tego obszaru miasta przeniesie te elementy małej 
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architektury. Temat jest otwarty, służmy mieszkańcom i po to pełnimy swoje funkcje żeby te zadania 
wykonać. Telekomunikacja to temat drogi przez mękę, ponieważ inaczej tego określić nie można. Nie 
będzie przedstawiał wszystkich pism, bo wypowiadał się w tej sprawie Tygodnik Człuchowski. W skrócie 
powie o dwóch pismach z 2012 r., gdzie miasto zwróciło się do Telekomunikacji o wykupienie tej drogi, 
która jest w fatalnym stanie. Dodatkowo niezadowolenie i nieszczęście stanowią studzienki, które się 
pozapychały i po intensywnych ulewach ludzie nie mogą przejechać, bo stoi woda. Miasto wystąpiło                
o wykupienie tego terenu, zaproponowano cenę 60 zł za m2, co daje prawie 20.000 zł i niestety 
stanowisko Telekomunikacji nie zostało jasno postawione. Jest to pismo z 11 kwietnia 2012 r. natomiast 
pismo z 18 lipca 2012 r. było kolejnym pismem o ponagleniu. Następnie odczytał jego treść: „Gmina 
Miejska w Człuchowie zamierza nabyć od państwa nieruchomość w celu wybudowania ciągów pieszo-
jezdnych oraz utworzenia nowych miejsc parkingowych z korzyścią dla wszystkich mieszkańców, 
również dla mieszkańców waszego budynku, jak i dla klientów waszych lokali usługowych. Ponadto 
informuję, że do Urzędu Miejskiego w Człuchowie trafiają liczne skargi mieszańców, na jakość drogi 
urządzonej na gruncie będącym w waszym posiadaniu w związku z powyższym wszelkie skargi                        
i roszczenia z tytułu powstałych uszkodzeń mieszkańców będą odsyłane do państwa firmy”.Teraz okazało 
się, że właścicielem tej nieruchomości jest Orange Polska Zarządzanie Nieruchomościami ul. Piłsudskiego 
63A w Olsztynie. Doszliśmy do porozumienia z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej Pomorzanka 
p.E.Kuźmińskim i 4 września br. wysłaliśmy pismo do Orange Polska w celu wykupienia albo przez 
spółdzielnię, albo przez urząd miejski tej drogi. Następnie odczytał pismo, informujące, że „na działce             
nr 60 zlokalizowanej przy os. Wazów w Człuchowie będącej we władaniu waszej jednostki usytuowana 
jest jedyna droga dojazdowa do obiektów mieszkalny osiedla. Aktualnie droga jest w fatalnym stanie 
technicznym, dodatkowo przez mieszkańców zarządzanego przez was obiektu zablokowany został odpływ 
ze studzienki deszczowej. Skutkuje to zastojami wody uniemożliwiającymi przejście i utrudniającymi 
przejazd. Jesteśmy zainteresowani zmiana istniejącego stanu rzeczy. Jedynym ze sposobów jest zakup 
przez spółdzielnię lub Gminę Miejską Człuchów przedmiotowej działki, co umożliwi wykonanie remontu 
drogi i zapewni mieszkańcom osiedla swobodny dojazd. Uprzejmie prosimy o informacje w sprawie 
możliwości i warunków zakupu przedmiotowej działki gruntu”. Od 4 września, kiedy zostało wysłane 
pismo nie ma żadnej odpowiedzi ze strony tej firmy. Kiedy padło to pytanie skontaktował się z prezesem 
spółdzielni i ustalił, że jeżeli do niedzieli nie przyjdzie żadne pismo będziemy uprzejmie ponaglać. Tyle 
możemy w tej sprawie zrobić. Nie będąc właścicielami gruntu nie możemy wejść z żadną inwestycją, ale 
też mamy informację, że Orange wystawiło te działki na sprzedaż. Obawia się, czy teraz oni nie będą 
chcieli ogłosić przetargu jednocześnie na całość. Ma nadzieję, że nie będzie takiego czarnego scenariusza, 
ponieważ obszar ten jest dosyć duży łącznie z budynkiem po byłej telekomunikacji. Z naszej strony                
na dzień dzisiejszy zostało wszystko wykonane.  
 
Wiceprzewodnicząca M.Gostomczyk zapytała, czy ktoś kontaktował się z tą firmą, czy otrzymali               
to pismo. 
 
Burmistrz R.Szybajło poinformował, że oczywiście, że tak tylko niestety posiada 8 numerów telefonów            
i jedna osoba odsyła do drugiej. Jest pewność, że pismo trafiło, ponieważ dostaliśmy informację,                             
że zarządcą tej nieruchomości jest Orange Polska. Czekamy na odpowiedź, a jej, jeśli nie otrzymamy 
ponownie wyślemy pismo. Niestety nikt nikogo nie zmusi do sprzedaży. 
 
Ad. pkt 9 
Wolne wnioski 
 
Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w wolnych 
wnioskach? 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
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Ad. pkt 10 
Zakończenie obrad LI sesji 
 
Przewodnicząca Rady M.D.Kordykiewicz w związku z tym, że porządek obrad sesji został wyczerpany 
zamknęła obrady LI sesji Rady Miejskiej w Człuchowie. 
 

 


